
Referat Generalforsamling d. 17.06.2019.      Referant: Anja Pedersen. 

Der var fremmødt repræsentanter fra følgende adresser:  

97, 103, 13, 25, 29, 83, 56, 17, 111, 70, 91, 73, 67, 57, 27, 71, 82, 86, 24, 26, 36, 81, 65, 63, 58, 40, 39, 95, 

41. 

 

 

Valg af dirigent: 

Kim Faldborg, som takkede for valget og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, 

og beslutningsdygtig. 

Formandens beretning: 

Formanden berettede om at man dagen forinden havde været 18 deltagere til arbejdsdag, hvor 

man havde fået oprettet veje, ryddet op efter nedskæring af træer, og lavet nyt mål.  

Han oplyste også om den fordelingsnøgle for oprensning af grøfter og dræn, som er indgået mellem 

foreningerne, Skovshoved, Bisnapnord, Søgårdsvej, og Vandet. 

Vedr. retssagen om bommen på Stamvejen var der ikke så meget nyt at berette. Her afventer 

bestyrelsen stadig at Landsretten får sagen berammet.  

Til sidst fortalte han om at der var kommet ny bestyrelse i Sammenslutningen for 

sommerhusejerne i Hals og Hou området. De har planer om et løft af områdets popularitet som 

turistområde. Og så er der planer for at ændre Koldkær svømmehal til et Wellnescenter. 

 

Bent nr. 24 spurgte opfølgende til om der evt. kunne laves en ny vej bagom, således man kan 

komme ud på Sydvestvej og den vej til Strandvejen. Dette blev afvist af formanden, da der ikke er 

den fornødne plads til pågældende vej.  

Bent 24 nævnte også at han var ked af at hans navn var blevet nævnt i retsagen. Formanden kunne 

oplyse at han ikke havde nævnt eller omtalt Bent. Og det godtog Bent som en forklaring.  Her efter 

blev formandens beretning godkendt. 

 

Fremlæggelse af regnskabet: 

Da kassereren var forhindret af arbejde, i at deltage i generalforsamlingen, fremlagde formanden 

regnskabet.  

Ib nr. 26 spurgte til hvad vi fik for medlemskabet af landsforeningen. Formanden kunne oplyse at vi 

bl.a. er dækket af en forsikring vedr. arbejdsskade i forbindelse med arbejdsdage.  

Herefter blev regnskabet godkendt. 

 

Forslag fra bestyrelsen: 

Bestyrelsen foreslog kontingent fortsætter uændret. Vedtaget. 

Ib nr. 26 spurgte til om træer og buske, som hænger ud over vejen eller brandstier skal holdes af 

lodsejer eller bestyrelse.  

Hertil besvarede bestyrelsen at lodsejer selv skal beskære og holde rabat, træer og brandsti.  



Bent nr. 24 nævnte at der findes en beskrivelse på hvordan det skal holdes.  

Bestyrelsen udsender sådan en beskrivelse.  

 

Forslag fra medlemmerne: Ingen.  

Valg til bestyrelsen:  

Genvalg til Preben Uldahl 

Jens Skinbjerg udtræder af bestyrelsen. 

Nyt medlem bliver Erik Skyt. 

 

 

Valg af supleanter: 

1. suppleant Birgitte nr. 91 

2. suppleant Gienette nr. 67 

Valg af revisor: 

Revisor Leif Albrechtsen. 

               Revisorsuppleant Reinhard Gøsta. 

       Evt: 

             Nr. 91 Birgitte spørger til arbejdsdag i efteråret. Samt at i den forbindelse lave noget socialt  

             Så som grillning af pølser eller lign. På fællesarealet. Der var enighed om at dette var en god ide og  

             Birgitte arbejder videre med dette, i samarbejde med bestyrelsen. Nr. 97 foreslår evt. et  

             Loppemarked. Det er prøvet tidligere og var velbesøgt af såvel turister som lokale.  

 

            Nr. 63 spurgte til om der kunne videregives mere info i tavlen. Bestyrelsen svarer at vi mere er gået 

            Over til at informere pr. mail. Men de vil prøve at opdatere tavlen mere. 

 

På bestyrelsens vegne godkendt 

 

Formand  

John Bragenholt Christensen  

Næstformand 

Preben Uldahl 

Kassér 

Pia Falborg 

Bestyrelsesmedlem  

Allan Pedersen 

Bestyrelsesmedlem 

Erik Skyt             

 

            


